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Abstract (en)
In an adhesive-bound, trimmed printed product (1) made of an inside part (2), consisting of a plurality of pages and a cover (3), placed around the
inside part (2) and bonded to the latter at the back (5), the cover (3) and the inside part (2) being trimmed together after bonding at least on one of
the trimming surfaces (6, 8) adjoining the back (5), at least one elongated bookmark (10), mounted after trimming, is attached by its one end (13) to
the printed product (1) and pulled through the printed product (1) between the pages of the inside part (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem klebegebundenen, beschnittenen Druckwerk (1) aus einem aus mehreren Blättern bestehenden Innenteil (2) und einem um den Innenteil
(2) gelegten und mit diesem am Heftrücken (5) verklebten Umschlag (3), wobei der Umschlag (3) und der Innenteil (2) nach dem Verkleben
zumindest an einer der an den Heftrücken (5) anschließenden Schnittflächen (6, 8) gemeinsam beschnitten sind, ist wenigstens ein nach dem
Beschneiden angebrachtes langgestrecktes Lesezeichen (10) mit seinem einen Ende (13) am Druckwerk (1) befestigt und zwischen den Blättern
des Innenteils (2) durch das Druckwerk (1) gezogen.
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